

CONTENTS

Special Feature

Reexamination of Important Trademark Dispute Issues

- * Trademark Exhaustion Goes Too Far! - Commentary on Supreme Court Civil Judgment
- * How to Calculate Trademark Infringement Damages: An Analysis of Legal Issues Pursuant to Article 71 Paragraph 1 Item 3 of the Trademark Act
- * Calculation of Trademark Damages: Rethinking the Ambiguous Retail Price Approach of Article 71.1(3) of Taiwan's Trademark Act

IT Column

- * Amendments to Japan's Design Act in 2020 and Comparison with Taiwan's Design Act

Legal Issues

- * Joint Development Practices in Taiwan - A Focus on Land Development Along MRT Lines
- * Introduction to Merger Controls in Taiwan
- * Introduction to Positive Patent Examination Pilot Program for Startup Companies
- * The Determining Standard for and Application of Jurisdiction in Retrial Proceedings for Administrative Litigation (I)
- * Possibility of Demanding Future Performance in Demand Proceedings
- * New Developments in Patentability under U.S. Patent Law - Illumina v. Aroisa
- * Reconsidering Liability Insurance Under R.O.C. Law

FT LAW REVIEW

【特別企劃】

商標爭議問題的重新檢視

第二三五期

萬國

【特別企劃】

商標爭議問題的重新檢視

商標法國際耗盡原則適用客體之待商權－評最高法院108年台上字第397號民事判決 陳秉訓

商標侵權之損害賠償計算－商標法第71條第1項第3款之相關問題研析 陳皓芸

商標侵權損害賠償計算：關於商標法第71條第1項第3款的幾點思考 許曉芬

【IT專欄】

日本意匠法令和元年修正之簡介及其與我國設計相關規定之比較 吳凱智

【法學論述】

Joint Development Practices in Taiwan－A Focus on Land Development Along MRT Lines 林雅芬、陳誌泓、陳威韶

Introduction to Merger Controls in Taiwan 陳幼宜

新創產業積極型專利審查試行方案介紹 侯春岑

行政訴訟再審管轄法院劃分標準及其適用順序(1) 陳信至

督促程序中請求將來給付之可能性 王惟佳

美國法院專利適格性判斷之新發展－2020年Illumina v. Aroisa案 賴育佑

重新思考我國的責任保險之研究 李順典

價格/180元

ISSN 15606473



9 771560 647004